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Abstract (en)
The package-forming unit (12) brings printed products into a tubular shape and wraps them with a holding element. The packages (20) thus formed
are ejected into a first stacking shaft (22) which, as soon as a specific number of packages (20) are stacked therein, is emptied into a second
stacking shaft (24). A band (30) is then laid around the stacked packages (20), in order to hold them together so as to form a bundle (32) which is
easy to handle. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Paketbildeeinheit (12) bringt Druckereiprodukte in eine rohrartige Form und umhüllt sie mit einem Halteelement. Die so gebildeten Pakete (20)
werden in einen ersten Stapelschacht (22) ausgeworfen, der, sobald eine bestimmte Anzahl Pakete (20) darin gestapelt sind, in einen zweiten
Stapelschacht (24) entleert wird. Um die gestapelten Pakete (20) wird dann ein Band (30) gelegt, um jene zu einem leicht handhabbaren Bündel
(32) zusammenzuhalten. <IMAGE>
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